
Edzőbizottsági ülés jegyzőkönyv 

 

Az ülés időpontja: 

2024.06.10. 8:00, Online Skype kapcsolaton keresztül 

 

Az ülésezésen részt vett edzőbizottsági tagok, állandó meghívottak: 

Ficsor László        bizottságvezető 

Alföldi Zoltán, Mácsik Miklós, (hallgatóként vett részt) 

Molnár Dezső, Polivka Dóra      bizottsági tagok 

Lőrincz Attila        szövetségi kapitány 

ifj Pergel László        up szövetségi kapitány 

Szögi László        sportágfejlesztési igazgató 

Vanczák Gergely       MESZ szakmai alelnök 

Varga Tamás        MESZ stratégiai alelnök 

Kup Katica        para szakágvezető 

Az ülésezésen részt vett még: Székely Balázs, MTK szakosztályvezető, és Pető Tímea FEC 

edző 

 

A bizottság 5/4 részvétel mellett határozatképes. 

 

Tervezett napirendi pontok: 

1.Jegyzőkönyvvezető választás  

2. Az Ifjúsági Európa Bajnokság szakmai beszámolójának véleményezése  

3. Az Ifjúsági Világbajnokság csapatelőterjesztésének véleményezése  

4. Az Utánpótlás válogató verseny szakmai beszámolójának véleményezése  

5. Az ORV szakmai beszámolójának véleményezése  

6. A Módosított Országos Bajnokság programjának véleményezése  

7. A Kormányzati támogatásból (1 milliárdos) a klubok számára kiadott eszközökkel kapcsolatos 

tervezett intézkedés(ek) véleményezése  

 

1./ Jegyzőkönyvvezető választás:  

Jelölt: Molnár Dezső 

A jelölt a felkérést vállalja.  

A bizottság 4 igen szavazattal a jelöltet elfogadta. 

 

2./ Az Ifjúsági Európa Bajnokság szakmai beszámolójának véleményezése 

Pergel László up szövetségi kapitány a kiküldött írásos anyagát, szóban kiegészítve újfent 

ismertette. 

 

A bizottsági tagok a szakmai beszámolót 4 igen mellett a MESZ elnökségének elfogadásra 

javasolja. 

 

8:33 csatlakozott Lőrincz Attila felnőtt szövetségi kapitány 



3./ Az Ifjúsági Világbajnokság csapatelőterjesztésének véleményezése 

Az up. szövetségi kapitány az előterjesztésbe leírtakat szóban kiegészítette, ami az írásos 

anyagban nem szerepel, az, hogy az EB-n 10. helyen végzett egypáros fiút, akár tartalékként is 

lehet a négypárnál igénybe venni. 

Hozzászólások és kérdések: 

- Polivka Dóra elmondta, hogy a női egypárevezősbe, Ő, csak Jeunesse Cupra javasolná 

a versenyzőt, mivel még fiatal és az több sikert élményt hozhat számára.      

- Ficsor László szintén egyetért Polivka Dórával és a fiú négypárnál a legerősebb 

összeállítást tudja támogatni. 

- Molnár Dezső kérdése a fiú négypár kapcsán, hogy a Drávucz Dániel figyelembevehető-

e még a VB csapatba? - Pergel László válasza, hogy a magatartási problémái miatt nem 

tudja figyelembe venni. 

- MD 2. kérdése: Rádai Bianka ki lett-e próbálva kettőpárban? PL. válasza, sérülés miatt 

nem. 

 

A bizottsági tagok csapategységekként szavaztak és ezeket a szavazatokat a MESZ 

elnökségének elfogadásra javasolja. 

 

Rádai Bianka  női egypárevezős     

Polivka Dóra: nem,  Jeunesse Cup-ra javasolja 

Ficsor László: nem, mert még serdülő, EB 7. helyezett, VB helyett Jeunessre javasolja 

Molnár Dezső: tartózkodik, mert a kettőpárban még nem lett kipróbálva. 

Alföldi Zoltán: igen 

 

Bagdács Szonja- Szente Dóra   női kormányos nélküli kettes 

Egyhangúlag elfogadva az előterjesztés, 4 igen 

 

A férfi U19 négypár és egypár esetében a bizottság javasolja, hogy ne legyenek most a 

versenyzők nevesítve és az alábbi alternatívát vázolja: 

- legerősebb négypár kiválasztása (7 versenyző közül) 

- az egypár szintén nevezve legyen, aki a négypárból kimarad, kvázi, a tartaléka lesz a 

négypárnak  

Ezt az alternatívát, 4 igennel támogatja a bizottság. 

 

9:08 Alföldi Zoltán kilépett az értekezletről. 

 

4. Az Utánpótlás válogató verseny szakmai beszámolójának véleményezése 

Az up. szövetségi kapitány szóban is kiegészítette az előterjesztését. Kérdés és hozzászólás nem 

volt. 

 

A bizottság elfogadja az előterjesztést: 3 igen 

 

5. Az ORV szakmai beszámolójának véleményezése 

Az up. szövetségi kapitány szóban is ismertette és értékelte a U17 csapat teljesítményét. 



Megjegyzés: 

- Ficsor László megjegyezte, hogy kis egységben jók vagyunk, de a nagyegységeink 

gyengék. 

- Pergel László, elmondta a nyolcasok nem tudtak összeülni az idő rövidsége miatt, de 

kiemelte, Lakó Szandra és Nagy Gábor ezzel kapcsolatos odaadó munkáját. 

 

A bizottság elfogadja az előterjesztést: 3 igen 

 

Ezt követően Polivka Dóra kilépett az értekezletről, így szavazóképtelenné vált az 

Edzőbizottság. A további napirendi pontokat nem tárgyalta. 

 

9:40-kor bezárult az ülés. 

 

 

            Molnár Dezső 

jegyzőkönyvvezető 

 


